



## CONSELL MUNICIPAL D'ESPORTS

### Acta número 3/2017

Acta de la sessió ordinària celebrada pel Consell Municipal d'Esports en data 13 de setembre de 2017.

A la vila d'Argentona, comarca del Maresme, el 13 de setembre de 2017 es reuneixen a les dependències municipals de l'Ajuntament d'Argentona per tal de celebrar sessió ordinària del Consell Municipal d'Esports els següents membres de la mateixa:

Sra. Montse Cervantes i Codina, regidora d'Esports i presidenta del Consell

Sr. Benito Rodríguez i Claverias, representant del Club de Futbol Sala Olímpic d'Argentona

Sr. Carles Viladevall i Guasch, representant de l'Handbol Club Laietà Argentona

Sr. Joan Burgués i Castellà, President del Club Bàsquet Argentona

Sr. Xavier Rodríguez i Sánchez, representant del Club Bàsquet Argentona

Sr. Iu Claus i Soria, representant del Club de Futbol Sala Olímpic d'Argentona

Sr. Joan Vera i Domínguez, representant del grup municipal d'ICV-Compromís per Catalunya

Sr. Oriol Bruguera i Gelpi, representant del Futbol Club Argentona

Sra. Marta Lledó i Murciano, representant del Club Esportiu Crazy Jumpers

Sra. Montse Cacho i Jiménez, representant del Club Esportiu Crazy Jumpers

Sr. Mario Lloret i Riera, president del Club Natació d'Argentona

Sra. Maica Alcalde i Juandó, representant del grup municipal de Tots per Argentona

Sr. Arnau Saleta i Perejoan, representant del grup municipal de la CUP

Sra. Judith Espinalt i Brillas, representant del Patinatge Artístic Argentona

Sr. Juan Francisco Frago i Escribano, representant del grup municipal del PP (s'incorpora a la sessió a les 19:42.hores)

Sra. Lourdes Bosch i Castellà, tècnica aux. d'Esports

Sr. Gil Mas i Julià, director d'Activitats Esportives

Sra. Lúdia Díaz Molina, secretària del Consell

Excusen la seva presència:

Sr. Josep Àrias i Duxans, representant del grup municipal d'ERC

Essent les 19:05 hores s'inicia la sessió amb el següent ordre del dia:

En primer lloc es fa una presentació dels assistents ja que s'ha incorporat personal nou de l'Ajuntament

#### 1. Aprovació de l'acta anterior



Conegut pels assistents l'esborrany de l'acta número 2/2017, de data 21 de juny de 2017, s'aprova per unanimitat, prèvia esmena d'un error material en el cognom de la Sra. Maica Alcalde i Juandó, i aclariment del comentat per la Sra. Maica Alcalde a la pàgina 4 que passa a tenir el següent redactat:

"... La Sra. Maica Alcalde demana quina valoració fa la Regidoria d'Esports en relació al tema de la piscina coberta; ja que va ser la proposta més votada als pressupostos participatius..."

## 2. Repàs normativa d'ús de les instal·lacions

La **Sra. presidenta**, després de repartir una còpia del Reglament d'Instal·lacions Esportives Municipals d'Argentona, explica que hi ha problemes amb els que es troba l'Ajuntament pel no compliment d'aquest reglament, es fan moltes reparacions que es podrien evitar. Explica que una cosa és que hi hagi despeses per l'ús intensiu de les instal·lacions, però no potser que s'hagin de reparar coses per un mal ús.

Remarca que hi ha normes que sobretot no es compleixen i que són:

- L'obligatorietat de les entitats d'acompanyar sobretot als menors d'edat perquè són en les franges horàries on s'han trobat més materials fets malbé, sobretot en els vestidors, per evitar danys com rajoles trencades, bancs, penjadors, etc.
- Recorda que no s'obriran les instal·lacions fins que arribi el primer responsable del club, tant en el camp de futbol com en el pavelló. Un responsable major d'edat, no qualsevol monitor.
- No es pot menjar en les instal·lacions, ni en els vestidors, ni en la pista i molt menys en el camp de gespa, demana als clubs que vetllin perquè això no passi perquè quan s'embruten apareixen formigues, rates, etc. i es fan malbé les pistes.

La **Sra. Maica Alcalde** pregunta si les instal·lacions són d'ús exclusiu dels clubs i les entitats

La **Sra. presidenta** respon que d'entitats sense ànims de lucre i clubs

La **Sra. Maica Alcalde** pregunta si els clubs que utilitzen les instal·lacions paguen alguna quota per l'ús.

La **Sra. presidenta** respon que no.

La **Sra. Maica Alcalde** comenta que si hi ha desperfectes s'ha de responsabilitzar a l'entitat que ha fet ús.



La **Sra. presidenta** comenta que ja s'ha parlat en els altres consells i que són mesures que es prendran.

El **Sr. Gil Mas** comentà que està regulat en el reglament i llegeix el paràgraf: *"...l'Ajuntament reclamarà el valor dels béns malmesos o en el seu cas de les reparacions necessàries, i sense perjudici que, d'acord amb la normativa d'aplicació."*

El **Sr. Oriol Bruguera** comenta que tenen clubs que venen de fora i què han de fer

El **Sr. Gil Mas** demana la seva complicitat i que vetllin per a la instal·lació perquè són els usuaris d'aquesta.

Aprofitant el tema del reglament la **Sra. presidenta** recorda que no han d'haver-hi pares a la pista, que aquesta és exclusiva per a les persones que practiquen esport, excepte en casos molt puntuals.

Comenta que totes aquestes coses estan en el reglament i que només ha destacat les que donen més problemes, i que se les han de revisar pel bon funcionament de les instal·lacions.

Explica que quan estiguin les pistes arreglades seran molt estrictes en l'aplicació del reglament i que s'està preparant una nova normativa més restrictiva per a la que serà la pista nova després de l'experiència amb la pista del pavelló nou.

El **Sr. Mario Lloret** comenta temes que no queden clar en el reglament respecte a la piscina municipal com per exemple en la pàgina 19, en l'apartat de "no es permet" no queda clar qui vigila que es compleixin les normes.

La **Sra. presidenta** respon que ella va veure que això passa i va donar trasllat al que porten la gestió perquè estiguin a l'aguait i vigilin.

El **Sr. Mario Lloret** pregunta si hi ha alguna normativa catalana que reguli l'ús dels magatzems, com sí ho que estipula l'estatal, perquè no potser que aquest sigui per material que no és de piscina i s'arrosseguin carretons amb caixes d'ampolles de vidre, etc.

La **Sra. presidenta** respon que ho revisaran.

El **Sr. Mario Lloret** comenta una altra norma que diu: "... no es podrà entrar a la zona de banys amb calçat de carrer...", i diu: "... la persona responsable de la instal·lació haurà de fer posar protectors específics pel calçat...", i que allà no hi són aquests protectors preparats perquè la gent se les pugui posar.



També comenta que molta gent entra amb sabates de carrer i qui ho ha de vigilar.

La **Sra. presidenta** respon que només ha d'entrar a la zona de bany la gent que es va a banyar, que els socorristes han de vigilar i donar l'avis als conserges o als responsables de la gestió.

La **Sra. Maica Alcalde** pregunta si el reglament està penjat a la instal·lació.

La **Sra. presidenta** respon que tot no, que s'han penjat les normes més genèriques.

S'obre un petit debat sobre el tema de les normes més problemàtiques, de casos particulars, sobre les sancions i com fer arribar el reglament a tothom.

El **Sr. Mario Lloret** comenta algunes normes més del reglament com la utilització de pilotes, d'objectes sonors, etc. que hi ha material educatiu que és necessari pels cursets, i que seria necessari especificar i diferenciar la tasca educativa de la recreativa i contradiccions entre diferents punts del reglament.

La **Sra. presidenta** respon que és difícil però que ho estudiaran.

Es torna a obrir un petit debat sobre com fer la difusió del Reglament.

El **Sr. Mario Lloret** comenta tres temes que entrarà a l'Ajuntament per registre i que són:

- o La necessitat de podar els arbres per gaudir més del sol.
- o Tenir un DEA a la piscina
- o El tema del magatzem de materials
- o Problemes de material que es fan malbé per mal magatzematge

La **Sra. presidenta** respon que en el tema dels arbres ja s'ha avisat a la Companyia d'Aigües, el DEA ja està demanat i que el material pel moment es guardi als vestidors fora de la temporada de bany.

La **Sra. Maica Alcalde** pregunta si totes les modificacions del Reglament que proposa el Sr. Mario Lloret s'aprovaran pel Ple.

La **Sra. presidenta** respon que això ara és un treball de mirar-se les normes, mirar com es poden encaixar sense perjudicar a una altra cosa.

Comenta que intentaran mirar-s'ho pel proper Consell.

El **Sr. Gil Mas** comenta que es podria establir una comissió per fer una revisió del Reglament més a fons.



La **Sra. presidenta** pregunta qui està interessat en formar part de la comissió i es designen al Sr. Mario Lloret i la Sra. Maica Alcalde.

Es comenta que haurien d'estar totes les entitats, que hauria de ser un representant de cada entitat.

La **Sra. presidenta** comenta que de moment té al Sr. Mario i la Sra. Maica i que si es vol afegir algú més que ho digui.

### 3. Creació el jurat de la "Festa de l'Esport"

La **Sra. presidenta** reparteix el reglament de la Nit de l'Esport de 2001 i comenta que seria necessari que sortissin els noms, com a mínim de 5 persones, que formaran part del jurat.

Explica que la festa seria abans de final d'any i que consistiria en una tarda o nit al Saló de Pedra, que s'han de presentar propostes i entre tots decidiran quin acte es faria.

Comenta que la Sra. Lourdes Bosch buscaria tots als esportistes que durant la temporada ha aconseguit una fita esportiva, no cal que siguin els millors del món, i que es miraria quin premi es dona ja que no està en el pressupost, i cara l'any vinent ja s'inclouria al pressupost.

Explica que tot això ho decidirà la comissió, el que ha comentat és el que es feia fins ara.

Com a membres del jurat es presenten:

- Sr. Iu Claus i Sòria
- Sra. Marta Lledó i Murciano
- Sr. Joan Vera i Domínguez
- Sr. Francisco Fragoso i Escibano
- Sr. Xavier Rodríguez i Sánchez

La **Sra. presidenta** comenta que tothom serà benvingut si algú s'ho repensa

### 4. Urgències

No se'n formula cap

### 5. Precs i preguntes



Primerament agafa la paraula **la Sra. presidenta** per comentar els números de la explotació de la temporada d'estiu de la piscina, a falta dels diners que falten d'ingressar per part de les entitats que han fet ús.

Explica que al 2017 s'han venut 2.396 entrades normals, 3.021 entrades amb preu reduït, en total 5.417 entrada. En carnets d'abonats s'han venut 74 de normals i 1.019 de preu reduït.

Comenta que en total de diners han estat 3.000 euros menys que l'estiu de l'any 2016, però que estan contents perquè han aconseguit que hi hagi menys "overbooking".

Explica que no s'ha allargat la temporada d'estiu de la piscina, encara que s'ha sol·licitat per part d'un usuari, per qüestió d'afluència i pel temps.

La Sra. presidenta comenta que els farà arribar la comparativa de números dels anys 2015, 2016 i 2017

S'obre un debat sobre la comparativa dels números entre les diferents temporades de la piscina.

El **Sr. Joan Vera** pregunta sobre la gestió de la piscina d'estiu per part de la Companyia d'Aigües i sobre si aquesta és renovable.

La **Sra. presidenta** comenta que la Companyia d'Aigües farà la gestió, com a mínim mentre ella estigui.

El **Sr. Gil Mas** aclareix que la renovació de la gestió es fa cada any per part de l'alcalde.

El **Sr. Joan Vera** pregunta sobre el bicicròs de la zona esportiva del Cros.

La **Sra. presidenta** respon que està desmantellat per no complir normativa.

El **Sr. Gil Mas** explica que eren uns peraltes que va fer algú amb una excavadora i que no complia cap requisit de seguretat i es va allisar el terreny.

Per part de la **Sra. presidenta** s'informa sobre les obres que es faran al pavelló vell.

Explica que s'han obert els propostes dels participants per a fer les adjudicacions de les obres. Que està dividit en 4 lots i que cadascú li ha tocat a una empresa diferent.

El **Sr. Gil Mas** explica que quan es treu a concurs feines tant grosses en divideixen en lots perquè el petit i mitjà empresari es pugui presentar.



La **Sra. presidenta** continua explicant que les empreses tenen fins el dia 22 per presentar la documentació i es farà les adjudicacions; un cop estigui adjudicat es farà la planificació de les obres, també explica que cap a la segona setmana d'octubre no es podrà fer servir el pavelló fins la recepció de les obres, més o menys 2 o 2,5 mesos.

Explica que estan intentant il·luminar la pista exterior del pavelló i la pista de l'escola Argentona.

La **Sra. Maica Alcalde** pregunta sobre si es contemplan en els lots l'accés a les grades.

La **Sra. presidenta** respon que no perquè no estava previst econòmicament, però que es farà la previsió per a l'any vinent.

La **Sra. Judith Espinalt** pregunta on els ubicaran els dos mesos i mig que estigui tancat el pavelló.

La **Sra. presidenta** respon que els va avisar que busquessin un lloc, escoles, etc.

El **Sr. Xavier Rodríguez** pregunta sobre els criteris per distribuir els horaris dels espais.

La **Sra. presidenta** respon que quantitat de nens, equips, edats, i altres necessitats.

El **Sr. Xavier Rodríguez** comenta que els dijous el basquet no disposa de cap mena d'instal·lació i l'any passat tenien una hora i mitja. Explica que com han arribat tant tard els horaris ja havia fet una previsió per a la propera temporada i ara els horaris varien.

El **Sr. Gil Mas** demana disculpes i explica que ha estat per saturació de feina.

S'obre un debat sobre la disponibilitat de les instal·lacions.

El **Sr. Joan Burgués** pregunta si aquest any tindrà llum la pista exterior.

La **Sra. presidenta** respon que sí, que en principi serà de forma provisional, fins que es pugui posar de forma definitiva.

La **Sra. Montse Cacho** comunica que la secció de gimnàstica dels Jumpers vam demanar la pista núm. 1 els dissabtes i no la faran servir per problemes d'organització i quedarà lliure.

El **Sr. Benito Rodríguez** pregunta què li passa a l'aparcament, perquè hi ha tanques posades quan plou.



La **Sra. presidenta** explica que hi ha pares indisciplinats que passen a tota velocitat i s'ha de tancar l'accés, tot per seguretat dels nens.

La **Sra. Maica Alcalde** comenta perquè no es fa un accés de vianants.

La **Sra. presidenta** comenta que no es pot fer, que hi ha un projecte per asfaltar tota la zona possible, amb jardineria inclosa.

El **Sr. Gil Mas** opina que quan més pàrquing hi hagi, menys zona lúdica queda. Que aviat es quedaran sense exterior del pavelló, i quan més espai deixis de pàrquing més en necessitaran.

La **Sra. presidenta** comenta que hi ha conveni amb quatre entitats que són Bocs, bàsquet, futbol i futbol sala, i que quan els deixen les instal·lacions els donen les claus de consergeria on tenen accés a les claus del que pugui fer falta. Continua dient que vist el mal ús que han fet les entitats d'això, faran restriccions i deixaran un petit armari amb les claus que són estrictament necessàries.

El **Sr. Oriol Bruguera** pregunta si hi hauran claus de tot.

El **Sr. Gil Mas** respon que de tot el que sigui necessari.

La **Sra. presidenta** comenta que les coses es faran de forma diferent i qui perdi una clau o la fa nova o la pagarà.

Els recorda que ha de tenir tot el seu material necessari per als seus jugadors com a gel, primers auxilis, etc.

El **Sr. Joan Vera** pregunta si les entitats tenen un espai assignat per a guardar el seu material com a farmacioles, etc.

El **Sr. Gil Mas** respon que tots tenen espais assignats.

S'obre un debat sobre la pista exterior, la utilització dels espais i els deures dels conserges.

I no havent-hi res més a tractar, d'ordre de la Presidència, s'aixeca la sessió essent les 20:35 hores, en el lloc i data UT-SUPRA, de que com a secretaria, en certifico.

La secretaria  
Lidia Díaz Molina



AJUNTAMENT  
D'ARGENTONA

Vist i plau  
La presidenta  
Montserrat Cervantes i Codina